

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

SERVICES DU PREMIER MINISTRE

COMITE DE PILOTAGE DU PLAN PRESIDENTIEL DE
RECONSTRUCTION ET DE DEVELOPPEMENT DES REGIONS DU
NORD-OUEST ET DU SUD-OUEST

UNITE DE COORDINATION



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK - FATHERLAND

PRIME MINISTER'S OFFICE

STEERING COMMITTEE OF THE PRESIDENTIAL PLAN FOR THE
RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT OF THE NORTH-WEST
AND SOUTH-WEST REGIONS

COORDINATION UNIT

ADDITIF N°02/PPRD/PM/2025

RELATIF A LA MODIFICATION DU LIEU DE LIVRAISON POUR LES APPELS D'OFFRES:

- N°01/AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A MUNDEMBA, MENJI ET BANGEM DANS LA RÉGION DU SUD-OUEST ;
- N°02/AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A FUNDONG, KUMBO ET NKAMBE DANS LA RÉGION DU NORD-OUEST ;
- N°03./AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 23/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A LIMBE, KUMBA ET MAMFE DANS LA RÉGION DU SUD-OUEST ;
- N°0. 04./AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 23/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A BAMENDA, MBENGWI, NDOP ET WUM DANS LA RÉGION DU NORD-OUEST.

AU NIVEAU DE L'AVIS D'APPEL D'OFFRES ET DU RÈGLEMENT PARTICULIER DE L'APPEL D'OFFRES :

AU POINT 3: DELAIS ET LIEU DE LIVRAISON:

1. **APPELS D'OFFRES No.01/AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A MUNDEMBA, MENJI ET BANGEM DANS LA RÉGION DU SUD-OUEST**
 - a. **AU LIEU DE :** Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. La livraison se fera à l'Antenne Régionale du PPRD à Buea, Région du Sud-Ouest (située à la Délégation Régionale du MINEPAT à Buea).
 - b. **LIRE :** Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. La livraison sera effectuée au niveau des Délégations Départementales du MINEPAT à Ndian, Lebialem et Kupe-Muanenguba.
2. **APPELS D'OFFRES No.02/AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 22/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A FUNDONG, KUMBO ET NKAMBE DANS LA RÉGION DU NORD-OUEST**
 - a. **AU LIEU DE :** Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. La livraison se fera à l'Antenne

(Signature)

Régionale du PPRD à Bamenda, Région du Nord-Ouest. (située à la Délégation Régionale du MINEPAT à Bamenda).

- b. **LIRE** : Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. . La livraison sera effectuée au niveau des Délégations Départementales du MINEPAT à Boyo, Bui et Donga Mantung.

3. APPELS D'OFFRES No.03./AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 23/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A LIMBE, KUMBA ET MAMFE DANS LA RÉGION DU SUD-OUEST

- a. **AU LIEU DE** : Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. La livraison se fera à l'Antenne Régionale du PPRD à Buea, Région du Sud-Ouest (située à la Délégation Régionale du MINEPAT à Buea).

- b. **LIRE** : Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. . La livraison sera effectuée au niveau des Délégations Départementales du MINEPAT à Fako, Meme et Manyu.

4. APPELS D'OFFRES No.04./AONO/PPRD/CSPM/2025 DU 23/04/2025 POUR LA FOURNITURE D'ÉQUIPEMENTS AGRICOLES, INTRANTS, OUTILS ET MATÉRIELS A BAMENDA, MBENGWI, NDOP ET WUM DANS LA RÉGION DU NORD-OUEST

- a. **AU LIEU DE** : Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. La livraison se fera à l'Antenne Régionale du PPRD à Bamenda, Région du Nord-Ouest. (située à la Délégation Régionale du MINEPAT à Bamenda).

- b. **LIRE** : Le délai maximal d'exécution prévu par le Maître d'Ouvrage est de **45 jours** à compter de la date de notification de l'Ordre de Service de démarrage des prestations. . La livraison sera effectuée au niveau des Délégations Départementales du MINEPAT à Mezam, Momo, Ngoketunjia et Menchum.

Fait à Yaoundé, le **25 AVRIL 2025**.

**LE PRÉSIDENT DU COMITÉ DE PILOTAGE DU
PPRD NO-SO (MAÎTRE D'OUVRAGE)**

AMPLIATION:

- MINMAP
- ARMP
- Président CSPM
- Soumissionnaire
- Affichage
- Chrono/Archives



Paul Essong

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

SERVICES DU PREMIER MINISTRE

COMITE DE PILOTAGE DU PLAN PRESIDENTIEL DE
RECONSTRUCTION ET DE DEVELOPPEMENT DES REGIONS DU
NORD-OUEST ET DU SUD-OUEST

UNITE DE COORDINATION



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK - FATHERLAND

PRIME MINISTER'S OFFICE

STEERING COMMITTEE OF THE PRESIDENTIAL PLAN FOR THE
RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT OF THE NORTH-WEST
AND SOUTH-WEST REGIONS

COORDINATION UNIT

ADDENDUM N°2/PPRD/PM/2025

RELATING TO THE MODIFICATION OF THE PLACE OF DELIVERY IN TENDER FILES:

- N°01/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS, TOOLS AND MATERIALS IN MUNDEMBA, MENJI AND BANGEM IN THE SOUTH WEST REGION;
- N°02/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN FUNDONG, KUMBO AND NKAMBE IN THE NORTH WEST REGION;
- N° 03/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 23/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN LIMBE, KUMBA AND MAMFE IN THE SOUTH WEST REGION;
- N° 04/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 23/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN BAMENDA, MBENGWI, NDOP AND WUM IN THE NORTH WEST REGION.

AT THE LEVEL OF THE TENDER NOTICE AND SPECIAL REGULATIONS OF THE INVITATION TO TENDER:

POINT 3: EXECUTION DEADLINE AND PLACE OF DELIVERY:

1. **Tender N°01/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS, TOOLS AND MATERIALS IN MUNDEMBA, MENJI AND BANGEM IN THE SOUTH WEST REGION**
 - a. **INSTEAD OF:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made at the Regional Branch of the PPRD in Buea, South West Region. (Building of the Regional Delegation of MINEPAT, Buea).
 - b. **READ:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. **Delivery will be made to the Divisional Delegations of MINEPAT in Ndian, Lebialem and Kupe Muanenguba.**
2. **Tender N°02/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 22/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN FUNDONG, KUMBO AND NKAMBE IN THE NORTH WEST REGION**
 - a. **INSTEAD OF:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will

be made at the Regional Branch of the PPRD in Bamenda, North West Region (Building of the Regional Delegation of MINEPAT, Bamenda).

- b. **READ:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made to the Divisional Delegations of MINEPAT in Boyo, Bui and Donga Mantung.

3. Tender N° 03/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 23/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN LIMBE, KUMBA AND MAMFE IN THE SOUTH WEST REGION

- a. **INSTEAD OF:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made at the Regional Branch of the PPRD in Buea, South West Region (Building of the Regional Delegation of MINEPAT, Buea).
- b. **READ:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made to the Divisional Delegations of MINEPAT in Fako, Meme and Manyu.

4. Tender N° 04/ONIT/PPRD/STB/2025 OF 23/04/2025 FOR THE SUPPLY OF AGRICULTURAL EQUIPMENT, INPUTS TOOLS AND MATERIALS IN BAMENDA, MBENGWI, NDOP AND WUM IN THE NORTH WEST REGION

- c. **INSTEAD OF:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made at the Regional Branch of the PPRD in Bamenda, North West Region (Building of the Regional Delegation of MINEPAT, Bamenda).
- d. **READ:** The maximum deadline for the execution provided for by the Contracting Authority shall be forty-five (45) days, with effect from date of notification of the Service Order to start supplies. Delivery will be made to the Divisional Delegations of MINEPAT in Mezam, Momo, Ngoketunjia and Menchum.

Yaoundé 25 AVR 2025

**THE PRESIDENT OF THE STEERING COMMITTEE OF
THE PPRD NW-SW (PROJECT OWNER)**

Copy:

- MINMAP
- ARMP
- CHAIRPERSON STB
- BIDDERS
- NOTICE BOARD
- ARCHIVES



Paul Ebong